
Aan: 
de heer R. Westerhof 
 
(i.a.a. de overige statenleden) 
 

 
 
 
 
 
 
Assen, 2 april 2009 
Ons kenmerk 14/5.1/2009002855 
Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen ex artikel 41 Reglement van orde van 
de SP inzake megastallen Nieuw-Annerveen 
 
 
 
Geachte heer Westerhof, 
 
In uw brief van 10 maart 2009 hebt u schriftelijke vragen gesteld over megastallen in 
de gemeente Aa en Hunze. Hierna gaan wij op de door u gestelde vragen in. 
 
Vraag 1 
Heeft het college de uitbreidingsplannen in Nieuw-Annerveen via de media moeten 
vernemen? Zo nee, op welke wijze bent u over deze plannen geïnformeerd en door 
wie? 
 

Antwoord 1 
De plannen voor de uitbreiding hebben wij niet via de media vernomen. 
Het verzoek voor de verklaring van geen bezwaar is via de gemeente bij ons 
ingediend. 

 
 
Vraag 2 
Heeft de gemeente Aa en Hunze onjuiste informatie verstrekt in antwoord op het in-
ventarisatieverzoek van gedeputeerde staten naar ontwikkelingen rond megastallen? 
 
 Antwoord 2 

Door de gemeente Aa en Hunze is geen onjuiste informatie verstrekt. 
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Vraag 3 
Heeft het college contact opgenomen richting de gemeente Aa en Hunze naar aanlei-
ding van het bericht in het dagblad van het Noorden? 
 
 Antwoord 3 
 Hiertoe is geen aanleiding geweest. 
 
 
Vraag 4 
Uit de publicatie blijkt dat de provincie geen bezwaar heeft tegen de genoemde uit-
breiding. Wat zijn de argumenten van gedeputeerde staten om geen bezwaar te heb-
ben tegen deze uitbreiding? 
  

Antwoord 4 
Op functiekaart 1 behorend bij het POP ligt het plangebied in zone I. In zone I 
staat de uitoefening van de grondgebonden landbouw op bedrijfseconomische 
grondslag voorop. Voor vestiging en uitbreiding van de bebouwing, ten be-
hoeve van de grondgebonden landbouw en de recreatie, zijn in deze zone 
ruime mogelijkheden. Het bouwplan is passend binnen het provinciaal beleid. 

 
 
Vraag 5 
Momenteel loopt er een bezwaarprocedure tegen de uitbreiding. Zijn gedeputeerde 
staten bereid na de procedure maatregelen te nemen ter voorkoming van de genoem-
de uitbreiding? 
 
 

Antwoord 5 
Nee, tenzij de uitkomst van de bezwaar- en beroepsprocedure hier aanleiding 
toe geeft. 

 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
Bijlage(n): 
cvd/coll. 
 



Aan de vicevoorzitter van Provinciale Staten van Drenthe, 
De heer A. van der Tuuk 
Postbus 122 
9400 AC Assen 
 
 
 
Datum: 9 maart 2009. 
Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 41 RvO betreffende megastallen. 
 
Geachte voorzitter, 
 
Naar aanleiding van mondelinge vragen van de SP en Groenlinks op 14 januari heeft GS 
geantwoord op d.d 18 februari 2009. 
In haar beantwoording geeft GS aan dat het in de gemeente Aa en Hunze gaat om 1 geval van 
een forse uitbreiding. Nu was PS al bekend dat er in Gasselterboerveensenmond een 
uitbreidingsaanvraag was ingediend voor een stallencomplex voor 250.000 kippen. Al in 2008 
heeft de SP aangegeven, dat er in Nieuw Annerveen ook al gevorderde plannen lagen. 
Uit een publicatie van het Dagblad Van Het Noorden jl. 4 maart, blijkt dat er in deze plaats 
een uitbreiding van een stal gepland staat van 44.000 naar 100.000 mestkuikens. 
 
Vragen: 

1.  Heeft het college de uitbreidingsplannen in Nieuw Annerveen via de media moeten 
vernemen? 
Zo nee, op welke wijze bent u over deze plannen geïnformeerd en door wie? 

2.  Heeft de gemeente Aa en Hunze onjuiste informatie vertrekt in antwoord op het 
inventarisatieverzoek van GS naar ontwikkelingen rond megastallen? 

3.  Heeft het college contact opgenomen richting de gemeente Aa en Hunze n.a.v. het 
bericht in het dagblad van het Noorden? 

4. Uit de publicatie blijkt dat de provincie geen bezwaar heeft tegen de genoemde 
uitbreiding. Wat zijn de argumenten van GS om geen bezwaar te hebben tegen deze 
uitbreiding? 

5. Momenteel loopt er een bezwaarprocedure tegen de uitbreiding. Is GS bereid na de 
procedure maatregelen te nemen ter voorkoming van de genoemde uitbreiding? 

 
 
In afwachting, 
 
 
Renee Westerhof 
Statenfractie Socialistische Partij Drenthe 
 


